
 
10 maart 2021 
 
Betreft: raadsvraag VVD vervolgvraag Hordijk en Hordijk 
 
Geachte College, 
Dank voor uw antwoord op de vraag van de VVD (18-2-2021) over de afwikkeling van de factuur van 
Hordijk en Hordijk. Naar aanleiding van uw antwoord op 9 maart 2021 heeft de VVD de volgende 
vervolgvragen. 
 
Op vraag 3 VVD 18-2-2021 
Heeft het college in genoemde regeling meer betaald dan het openstaande bedrag van 40%? Zo ja 
over welke kosten gaat dit en hoe hoog zijn deze kosten? 
 
antwoord het college op 9-3-2021 
Ja. Naast het restantbedrag van de daadwerkelijk gemaakte uren door Hordijk & Hordijk zijn de reeds 
gemaakte griffiekosten en rente betaald. Over de hoogte van de overeengekomen schikking is met 
elkaar afgesproken geen mededelingen te doen. 
 
Artikel 155, eerste lid, Gemeentewet luidt: ‘Een lid van de raad kan het college of de burgemeester 
mondeling of schriftelijk vragen stellen.’ In artikel 169 staat: ‘Zij [het college en elk van zijn leden 
afzonderlijk] geven de raad mondeling of schriftelijk de door een of meer leden gevraagde 
inlichtingen, tenzij het verstrekken ervan in strijd is met het openbaar belang.’2 
 
De VVD constateert dat u in uw antwoord weigert de vraag van de VVD te beantwoorden. Zoals 
artikel 169 gemeentewet stelt, dient het algemeen belang in het geding te zijn om de wijze waarop u 
antwoord te rechtvaardigen.  
 

- Wordt het openbaar belang geschaad als u antwoord zou geven op bovenstaande vraag? 
- Kunt u ons uitleggen hoe het antwoord op de vraag van de VVD in strijd zou kunnen zijn met 

het openbaar belang?  
- U onttrekt zich met uw antwoord aan de mogelijkheid gecontroleerd te worden. De VVD is 

van mening dat u met uw houding en antwoord het vragenrecht van een individueel raadslid 
onrecht aandoet en het democratisch proces bewust ondermijnt. 

- Niet alleen willen wij nu antwoord op onze vraag, maar wij willen nu ook alle stukken 
ontvangen die relevant zijn voor deze discussie. Denk aan de vordering Hordijk en Hordijk, 
correspondentie tussen partijen, gespreksverslagen en duidelijkheid over de uiteindelijke 
betaling die de gemeente heeft gedaan en alle overige stukken die bijdraagt aan de 
beeldvorming rondom deze discussie. 

 
Wij zien uit naar uw reactie. 
 
 Met vriendelijke groeten 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 


